
Styrelsemöte i Hummelstad byalag 9/1 2025 

Närvarande. Alf Thellman, Marika Halvarsson, Bernt 

Johansson, Anders Jacobsson, Monica Wallgren och Yvonne 

Jönsson. 

 

Alf hälsade oss välkomna och öppnade möte. 

 

Det blir ingen julgransplundring i år. Bristande intresse och att 

det inte var riktigt klart vem som skulle vara ansvarig. Med facit i 

hand var det kanske meningen då det var oväder på lördagen 

då det var tänkt att vi skulle dansat ut julen. 

 

Valberedningen 

Vi gick igenom ev. omval inför årsmötet. Valberedningen vidtalar 

de som är aktuella för omval. 

 

Årsmötet går av stapeln torsdagen 6/3 18.30. 

 

Vi gjorde ett förslag till en årsplan för 2025. 

24/4 vi röjer vid fritidsgården 

1/5 majbrasa 

8/5 styrelsemöte 

15/5 boulekväll 

30/5 vi städar badstranden 

6/6 byavandring 

27/8 fönsterputsning 

18/9 styrelsemöte 



25/9 Byalagsmöte 

8/11 ystning 

22/11 hantverksdag 

 

Vi diskuterade våra uthyrningspriser. Förslag att vi inte ska ha 

alltför fasta priser utan kunna anpassa till vilka som hyr. 

 

Hello SMS har skickat ut ett mail ang. höjda priser. Vi kan 

betala årsavgift och då har kvar det nuvarande priset. Vi tog 

beslutet att göra detta. 

 

Inför Byalagsmötet nästa torsdag: 

Vill vi ha hjälp av närvarande för att få nya idéer och tankar om 

vad Byalaget ska arbeta med utöver löpande arbetsuppgifter. 

Vi ska informera om en kurs i ostkaketillverkning med 

Margareta Nysten under närmaste månaderna. 

Förslag till Byalagsvandringen, vilket område finns det 

önskemål om. 

 

Alf tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

Yvonne Jönsson 

 


